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33Bartumeu amb representants del centreesquerra de San Marino.

Bartumeu es reuneix amb 
l’esquerra de San Marino

La carretera de la Coma, 
exclusiva per a ciclistes

Jaume Bartumeu va estar a principis 
de setmana a Estrasburg per assistir, 
en la seva condició de membre hono-
rari de l’Assemblea Parlamentària del 
Consell d’Europa, a la celebració del 
70è aniversari de l’organisme euro-
peu. El president de Progressistes-SDP 
va aprofitar el viatge a Estrasburg per 
reunir-se amb responsables polítics 
del centreesquerra de la República de 
San Marino amb la finalitat de com-
partir informacions i analitzar plan-
tejaments en relació a la negociació 
de l’acord-marc d’associació de Mòna-
co, San Marino i Andorra amb la Unió 
Europea.

A la trobada hi van participar Ge-
rardo Giovagnoli, secretari gene-
ral del Partito dei Soialisti e dei De-
mocratici i Paride Andreoli i Frances-
co Morganti, també dos referents del 
centreesquerra socialista i progressis-

ta de San Marino.
Durant dos dies Jaume Bartumeu 

va parlar també amb els dos conse-
llers titulars de la delegació de la Re-
pública de San Marino a l’ assemblea 
parlamentaria del Consell d’Europa, 
Vanessa d’Ambrosio, de Sinistra So-
cialista Democratica, partit de la coa-
lició que governa San Marino, amb la 
qual la delegació de Progressites-SDP 
que es va desplaçar a aquella Repúbli-

El president d’SDP 
comparteix idees sobre 
l’acord marc amb la UE

DURANT L’ASSEMBLEA DEL CONSELL D’EUROPA TAMBÉ S’HI PODRÀ ACCEDIR AMB TELECABINA
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El Govern va aprovar ahir, a pro-
posta del ministre d’Ordenament 
Territorial, Jordi Torres, el tanca-
ment al trànsit rodat de l’1 de juli-
ol fins al 15 de setembre de la car-
retera general CG-3 des de l’edifici 
de l’Hortell fins al final de la via, a 
la Coma del Forat. Un tancament 
que es farà diàriament entre les 
8.30 hores i les 17.30 hores, que es 
va acordar a la Taula Nacional de 
Mobilitat i que respon a dues de-
mandes: l’una del comú d’Ordino 
i l’altra de la Federació Andorra-
na de Ciclisme, que n’havien estu-
diat la possibilitat des de feia uns 
quants mesos.

En un comunicat, l ’Execu-
tiu va explicar que el tancament 
d’aquesta via durant el període es-
tival vol evitar la contaminació at-
mosfèrica a la zona i posar fre al 

A partir de l’Hortell, la CG-
3 estarà tancada al trànsit 
rodat fins al 15 de setembre

EL PERIÒDIC
ESCALDES-ENGORDANY

deteriorament del paisatge, ai-
xí com possibilitar el desenvolu-
pament de noves activitats a l’es-
tació d’Ordino-Arcalís. En aquest 
sentit, tant el comú d’Ordino 
com la Federació Andorrana de 
Ciclisme apunten que aquest 
tram de la CG-3 ha estat final 
d’etapa en diverses ocasions de 
proves ciclistes de renom inter-
nacional com ara El Tour de Fran-
ça o La Vuelta i d’altres competi-
cions nacionals, com la Volta als 
Ports, que se celebra anualment.

Per això creuen que el tanca-
ment de la via als vehicles de mo-
tor ajudarà a potenciar el turis-
me ciclista i fomentarà l’activitat 
econòmica del país. Tot i aques-
ta prohibició al trànsit rodat, es 
podrà accedir a la Coma del Fo-
rat amb el nou telecabina pano-
ràmic, que serà gratuït per a an-
dorrans i residents mentre du-
ri el tancament de la via. A més, 
els ramaders que hi tinguin bes-
tiar pasturant sí que podran acce-
dir-hi en vehicle mitjançant una 
acreditació. H

ca l’estiu passat ja s’hi va reunir, i Mar-
co Gatti, del Partito Demòcrata Cristi-
ano Sanmarinese.
 Dilluns al matí Jaume Bartumeu 
i els tres polítics sanmarinesos van 
ser convidats a assistir a la reunió del 
grup dels socialistes, demòcrates i 
verds de l’Assemblea Parlamentària 
del Consell d’Europa. D’altra banda 
el president de Progressistes-SDP va-
comentar la situació actual d’Andor-
ra en la perspectiva de l’acord d’ asso-
ciació amb el senador Roberto Rampi, 
del Partito Democratico d’Italia, que 
es va interessar per la relació dels pe-
tits estats amb la UE. H

MARICEL BLANCH

33 L’advocat de l’empresa Lleure 3D, Benjamí Pujol, en una conversa amb EL PERIÒDIC fa uns mesos. 
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REACCIÓ A LA DEMANDA DE LA COMPANYIA GUANYADORA

Lleure 3D ahir va reaccionar a la 
demanda que Jocs SA va anun-
ciar que interposaria contra 
aquesta empresa per haver re-

gistrat la marca Casino de les Valls «amb 
evident mala fe i un clar abús de dret». 
«La societat guanyadora vol vendre 
la idea que l’acció dels meus clients 
va ser un intent d’obstaculitzar la se-
va sol·licitud de llicència del casino, 
però en cap cas va obtenir el registre 
amb mala fe», va defensar l’advocat 
de Lleure 3D, Benjamí Pujol, en decla-
racions a aquest rotatiu. De fet, segons 
va explicar, l’acció de la companyia te-
nia com a objectiu comprovar si Jocs 
SA havia regularitzat la seva situació 
i havia registrat correctament el nom 
comercial, ja que a l’hora de presen-
tar-se al concurs va associar Casino de 
les Valls a «serveis a Internet». 

«Lleure 3D va actuar amb tota la bo-
na fe i transparència del món, ja que 
abans ja havia denunciat aquesta ir-
regularitat en el recurs que va presen-
tar al Govern però tant aquest com 
Jocs SA van fer-ne cas omís», va aclarir 
Pujol. De fet, l’empresa que va aliar-
se amb Barrière per concórrer al con-
curs del casino va fer-ho amb la mar-
ca Premium Casino Andorra, de mane-
ra que no pot fer res amb Casino de les 
Valls. «Els meus clients volen tenir al 
seu abast tots els mitjans per acreditar 
que Jocs SA no va complir amb el plec 

Lleure 3D assegura que no va fer 
la reserva de marca «amb mala fe»
L’advocat diu que volien 
constatar si Jocs havia 
regularitzat la situació
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COL·LECTIUS

L’Associació de Promoció Turís-
tica d’Arinsal i Erts (Aptae) ha re-
près l’activitat amb una nova jun-
ta amb l’objectiu de denunciar la 
«desatenció» a la que consideren 
que el comú de la Massana ha sot-
mès els dos nuclis de població. Els 
membres de l’entitat també re-
clamen «les inversions necessàri-
es per reactivar l’activitat econò-
mica i comercial de la zona», van 
informar mitjançant un comuni-
cat.

La nova junta, encapçalada per 
Sara Toussaint i Fiona Dean, va 
sorgir de l’assemblea general ce-
lebrada ahir, en la qual es va posar 
de manifest «la greu situació que 
viuen els negocis d’ambdós nuclis 
després de dues temporades d’es-
quí amb pèssims resultats econò-
mics». Consideren que la situació 
es deu a «l’oblit» al qual el comú 
ha sotmès els dos nuclis i al fet que 
s’hagin centrat tots els esforços en 
l’embelliment i la dinamització 
de la Massana, en detriment de la 
resta de pobles de la parròquia.

L’entitat agrupa una vintena 
d’empresaris que representen 
prop de 40 negocis i denuncien de-
ficiències en la neteja i la treta de 
neu, a més d’una manca flagrant 
d’inversió en manteniment i em-
belliment dels carrers que ha por-
tat fins a situacions de degrada-
ció i de mal estat greus. Pel que fa 
al futur de Vallnord, admeten di-
ferències, per la qual cosa volen 
ser escoltats abans de prendre una 
decisió sobre la continuïtat de la 
marca. H

Crítiques 
per la 
«desatenció» a 
Arinsal i Erts
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Justament ahir, Novomatic Ga-
ming Spain, l’aliat tecnològic de 
Jocs SA, va reiterar a través d’un 
comunicat el seu compromís amb 
l’empresa andorrana. «Novoma-
tic manté el seu màxim interès per 
convertir-se en el seu soci tecnolò-
gic i per subministrar-li tota la tec-
nologia d’última generació perquè 
el projecte marqui un abans i un 
després en l’oferta de lleure i en-
treteniment del Principat», van re-
calcar des de la companyia espa-
nyola. H

«Lleure 3D va actuar 
amb tota la bona fe i 
transparència del món; 
abans ja havia denunciat 
aquesta irregularitat»
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de bases i el fet de tenir la marca és una 
acreditació molt forta», va argumen-
tar l’advocat tot indicant que «si des-
prés el guanyador no pot obtenir la 
llicència, és qüestió de la legislació». 

Malgrat tenir coneixement de la 
demanda a través dels mitjans de 
comunicació, Pujol va explicar que 
ells encara no l’han rebuda i que 
no serà fins aleshores que podran 
analitzar-la i decidir com actuar. 
De moment, però, va indicar que 
els seus clients estan «molt tran-
quils» amb tot el que està passant. 


